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Készült: Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2014. augusztus 26-

ai rendkívüli nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen vannak: Takács Károly, Gyuga Mihály József, Hartmann József, Hartyáni László 

Imre, Orbán Ferenc, Papp Péter, Rajnai Gábor, Szabó Mihály, Székely Antal 

Torma Lajos és Vargáné Vojnár Katalin települési képviselők, dr. Zágonyi 

Éva jegyző 

 

Távol van: Módi Miklós települési képviselő 

 

Meghívottak: Kormosné dr. Kovács Katalin aljegyző, külső bizottsági tagok, a hivatal 

munkatársai, további meghívottak és megjelentek a mellékelt jelenléti ív 

szerint 

 

Takács Károly polgármester köszöntötte képviselő társait, az ülésre meghívottakat, az érdeklődőket, 

a televízió és az internet nézőit. Az ülést 18 órakor megnyitotta. Megállapította, hogy a Képviselő-

testület határozatképes, mert a 12 fő települési képviselőből 11 fő jelen volt.  

Jelezte, hogy megkezdik munkaülésüket.  

A megküldött meghívóban 5 napirendi pont szerepel. A napirendek sürgős tárgyalását a Helyi 

Választási Bizottság és a Nemzetiségi Szavazatszámláló Bizottság tagjai választásának jogszabályban 

megjelölt határideje, a költségvetésben rendelkezésre álló pénzeszközök felhasználásának lehetővé 

tétele, az iskolakezdési támogatás mielőbbi kifizethetősége, az iskolatej pályázat határidőben történő 

benyújtása, illetve a szelektív hulladék-válogató beruházás mielőbbi előkészítésének szükségessége 

indokolja. 

 

Hartmann József képviselő kérdése az volt, hogy az 5. napirendi pontot a mostani változások miatt 

nem tárgyalhatnák-e egy későbbi testületi ülésen. 
 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy az 5. napirendi pont egy tájékoztató, szakmai napirend, 

ezért nem függ össze azokkal a változásokkal, amelyek az ezzel kapcsolatos belső szervezéseket 

érintik. Javasolta, hogy hallgassák meg a tájékoztatót, szükségesnek érezte az információk 

megismerését. Kérte, hogy emiatt ne vegyék le a napirendről ezt az előterjesztést. 

Miután több kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, kérte, szavazzanak az előterjesztések 

tárgyalásának napirendre vételéről.  
 

A Képviselő-testület a napirendeket nyílt szavazással, 11 fő települési képviselő részvételével, 11 

igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

131/2014. (VIII.26.) Kt. határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az augusztus 26-ai rendkívüli ülésén az 

alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

1. Helyi Választási Bizottság és Nemzetiségi Szavazatszámláló Bizottság tagjainak és póttagjainak 

megválasztása  

2. A költségvetés módosítását igénylő döntések 
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3. Iskolakezdési támogatás kifizetése  

4. Iskolatej és kifli biztosítása az oroszlányi köznevelési intézmények I-VIII. évfolyamán tanuló 

gyermekek számára az iskolagyümölcs-program kiegészítéseként a 2014. év II. félévében 

5. Szelektív hulladék-válogató mű létesítése  

 

Felelős: Takács Károly polgármester 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: Helyi Választási Bizottság és Nemzetiségi Szavazatszámláló Bizottság 

tagjainak és póttagjainak megválasztása 

 

Előadó: Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a napirend előterjesztője Dr. Zágonyi Éva jegyző 

asszony. Jegyző asszony a Helyi Választási Iroda vezetőjeként az előterjesztésben foglaltak szerint 

megtette javaslatát a jelöltekre. Tájékoztatta a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy a jogszabály 

értelmében a választási bizottságok tagjaira és póttagjaira tett indítványhoz módosító javaslat nem 

nyújtható be, megválasztásukról egy szavazással dönt a Képviselő-testület. A jelöltek hozzájárultak az 

előterjesztés nyílt ülésen történő tárgyalásához. 

 

Kérdés, hozzászólás nem volt, ezért kérte, szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 11 fő települési képviselő részvételével, 11 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

132/2014. (VIII.26.) Kt. határozata  

a Helyi Választási Bizottság és a Nemzetiségi Szavazatszámláló Bizottság tagjainak és 

póttagjainak megválasztásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1.) A következő általános választásra létrehozott helyi választási bizottság alakuló üléséig a helyi 

választási bizottság tagjainak, illetve póttagjainak megválasztja az alábbi személyeket:  

Dr. Kaestner József Oroszlány, Bánki D. u. 47. II./6. bizottsági tag 

Dr. Nagy Jenő Oroszlány, Táncsics M. út 29. II./4. bizottsági tag 

Kontschán Flórián Jenő Oroszlány, Radnóti Miklós u. 25. bizottsági tag 

Sipos Andrásné Oroszlány, Takács I. u. 23. II./5. bizottsági póttag 

Sztruhár András Oroszlány, Bányász körút 8. bizottsági póttag 

 

2.) A következő általános választásra létrehozott helyi választási bizottság alakuló üléséig a 

Nemzetiségi Szavazatszámláló Bizottság tagjainak, illetve póttagjainak megválasztja az alábbi 

személyeket:  

Szigetvölgyi Istvánné Oroszlány, Eszterházy u. 10. bizottsági tag 

Fátrai Erzsébet Oroszlány, Rákóczi F. út 52. III./7. bizottsági tag 

Bekéné Sziráki Marianna Oroszlány, Táncsics udvar 7. IV/1. bizottsági tag 

Nagy Gerely Oroszlány, Bem J. u. 2. bizottsági tag 

Makkainé Hanzel Edit Oroszlány, Táncsics M. út 12. Fsz. 2. bizottsági tag 

Haladi Mónika Anna Oroszlány, Kertalja u. 5. III./3. bizottsági póttag 

Rostás Dániel Oroszlány, Nyíres dűlő 12455 hrsz. bizottsági póttag 

Nyitra Jánosné Oroszlány, Takács I. u. 33. II./6. bizottsági póttag 

 

3.) A települési szinten megválasztott szavazatszámláló bizottsági tagok és póttagok – mint 

választott tagok – Oroszlány bármelyik szavazókörében működő szavazatszámláló bizottságba 

beoszthatók. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére: azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Zágonyi Éva jegyző 
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Ezt követően a Helyi Választási Bizottság tagjaként megválasztott Dr. Kaestner József, Dr. Nagy Jenő 

és Kontschán Jenő, valamint a Helyi Választási Bizottság póttagjaként megválasztott Sipos Andrásné 

esküt tettek. 

 

 

2. NAPIRENDI PONT: A költségvetés módosítását igénylő döntések 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: Bársony Éva osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy az előterjesztésben 14 pontban tett javaslatot a 

költségvetésben rendelkezésre álló források felhasználásának az átcsoportosítására. A határozati 

javaslatban részletezettek szerint javasolta, hogy a Képviselő-testület az átcsoportosítással tegye 

lehetővé: a közvilágítás fejlesztését, korszerűsítését külterületi részeken, Molnár Csaba kajakos 

országos rekordkísérletének támogatását, a parkfenntartás, az útfenntartás, a közterületi utcai bútorok, 

továbbá Oroszlány-kút létesítés, városgazdálkodási feladatok, külterületi utak, jelzőlámpás csomópont, 

közbiztonság javítás fejlesztése, orvosi ügyelet fejlesztése, valamint az általános tartalék, hivatali bútor 

előirányzat és belterületi utak előirányzat növelésének a lehetőségét. 

 

Rajnai Gábor képviselő jelezte, hogy a 14 pont mindegyike a Krajnyik „Akác” András Sportcsarnok 

bővítése sorról történő leemelést célozza meg. Nem veszélyezteti-e ez ennek a létesítménynek a 

mindannyiuk által egyhangúlag támogatott fejlesztését? 
 

Takács Károly polgármester megnyugtatásképpen elmondta, hogy az átcsoportosításnak 

semmiképpen nem oka és célja, hogy ezt a beruházást csökkentsék, vagy elhalasszák. Hosszú ideig 

nem nyúltak ehhez a sorhoz. Azért javasolják az átcsoportosítást, mert látszik, hogy a beruházási 

összeg második felét tartalmazó források (a társasági adó biztosítása) nem érkeznek meg. Ez egy 

pénzügytechnológiai folyamat, ilyen lehetőséggel a Képviselő-testület már többször élt más esetben is. 

Logikus, hogy nem várják meg az év végét, hanem más hasznos célokra átcsoportosítják az ezen a 

soron lévő összegeket. Megerősítette, hogy a Krajnyik „Akác” András Sportcsarnok bővítését 

stratégiai beruházásként kezelik, és történtek munkavégzések: megvan a létesítmény építési engedélye 

a módosított elképzelések szerint, illetve történek közműépítések is, részben összefüggésben a 

szabadtéri színpaddal és városháza mögött parkolóépítéssel. Nincs semmi olyan késedelem a 

sprotcsarnokkal kapcsolatban, ami az átcsoportosítás miatt keletkezne. Természetesen ez a feladat 

nincs elvégezve, a társasági adó támogatások megszerzését (melynek képviseletét felvállalták, 

rendszeres egyeztetéseket tartottak a kosárlabda szövetséggel, illetve a beruházásban közreműködő 

helyi kosárlabda klubbal) folytatni kell. A támogatások igénylésének lehetősége jövő év közepéig tart.  
 

Torma Lajos képviselő a 13. ponttal kapcsolatban tett fel kérdést. Polgármester úr mennyire látja 

logikusnak az I. emeleti tanácsterem bútorcseréjét? Ugyanis készül az új központi épület, bizottsági 

üléseken arról volt szó, hogy oda új bútorzat fog kerülni. Kérdése, hogy a most megrendelendő 

bútorok később áttelepíthetők lesznek-e? Olyan információt hallott, hogy a hivatal tanácstermének 

bútorzatát azért javasolja polgármester úr cserére, hogy a Borbálai Közösségi Házba helyezzék el az itt 

lévő régi bútorokat. 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy sajnos a városközpont beruházás nem az eredetileg 

kívánt ütemben haladt. Ezért lehetnek olyan kisebb értékű beruházások, amelyeket nem lehet tovább 

halasztani. Az is egy szempont és indok, hogy ezekre a bútorokra szükség van a Borbálai Közösségi 

Házban, mert üresen a ház nem tudja a feladatát teljesíteni. Ezért adódott ez a javaslat. Az új bútorok 

esetében követelmény, hogy a szolgáltatóközpontban is használható legyen.  
 

Papp Péter alpolgármester kiegészítésként elmondta, hogy a Borbálai Közösségi Ház komplett 

felújításával, illetve a most készülő környezetének rendbetételével egyre több igény jelentkezik, a 

közösségi tereket használók visszaköltöznének, aminek egy akadálya van, hogy nincs bútor. Ezért 

gondolták úgy, hogy az itt lévő bútorokat vinnék oda, teljesen megelégednének ott a használók ezzel, 

és ezt a bútorzatot cserélnék ki. Egyébként a hivatal munkatársaival nagyon odafigyeltek arra, illetve 

kérték a gyártó és forgalmazó cég képviselőit, hogy olyan bútorokat ajánljanak, amelyeket költözés 

esetén bővíteni lehet. Az is egy szempont volt, hogy a cég a hivatalos árhoz képest kb. 30%-ot 
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engedett a megrendelésből. Harmadik szempont, hogy a következő Képviselő-testületnek cserélik ki 

ezt a bútort.  
 

Szabó Mihály képviselő kérdése az volt, hogy a Borbálai Közösségi Házból hová lett a bútorzat. 

Tudomása szerint volt ott berendezés. 

 

Takács Károly polgármester jelezte, hogy utánanéznek a kérdésnek. 

 

Hartmann József képviselő elmondta, hogy az ott lévő bútorok nagy része több helyről került oda, 

elég szedett-vedett volt. Csak azért voltak ott, mert más nem volt. Véleménye szerint az itteni búrotok 

megfelelőek a közösségi házba. 
 

Papp Péter alpolgármester tájékoztatásul elmondta, hogy a Borbálai Közösségi Ház üres volt a 

felújítás előtt. A Bányász Klub bezárása után a Bányász Klub Alapítvány, illetve a Zenekar saját 

bútorait szállították fel a közösségi házba. Mikor a zenekar visszaköltözött a Bányász Klubba, akkor 

vitték a saját bútoraikat magukkal. Ha nem vitték volna, akkor meg a Bányász Klub lenne teljesen 

üres.  

 

Gyuga Mihály József képviselő a „Krajnyik „Akác” András Sportcsarnok fejlesztési soráról történő 

átcsoportosítás kapcsán kiemelte az alábbi témaköröket, amelyek abszolút indokolják az 

átcsoportosítást: a parkolók építése, járdafelújítás, járdaépítés, illetve külterületi utak további 

fejlesztése, továbbá a vízátfolyások és átereszek javítása. Mint ahogy a Pénzügyi Bizottsági ülésen is 

említette, gyakorlatilag a sportcsarnok építését ez nem befolyásolja. A beruházás előkészítése jól 

megtörtént mind a tervek, mind az engedélyek beszerzését illetően.  

A Borbálai Közösségi Ház bútorzattal történő felszerelését azért kezdeményezte, mert 1,5 éve 

megtörtént az épület felújítása, de nem tudták még a borbálaiak birtokba venni, mert nincs bútorzat. A 

Komplex-telep program kapcsán 20 db széket és 4 db asztalt kapott ugyan a roma kisebbségi 

foglalkoztatást, ez azonban a nagyközönség részére kevés volt. Szabó Károly művelődési központ 

igazgató adott további 20 db széket és pár darab asztalt, de még ez sem elég. Az előterjesztésben 

szereplő javaslat jó megoldás lehet arra, hogy az a 40-50 fő, aki igényli, össze tudjon jönni a közösségi 

házban.  

 

Takács Károly polgármester jelezte, hogy szándékaik szerint minden operatív dolgot szeretnének 

lezárni, átadni, elindítani, ami a kompetenciájukba tartozik. Az előterjesztésben szereplő módosítások 

ezt a célt szolgálják. Ilyen jellegű lépésre esetleg még a következő hónapban is sor kerülhet. Kérte az 

előterjesztés támogatását. 
 

Rajnai Gábor képviselő véleménye szerint a költségvetés módosításkor a módosítások nagyságrendje 

igényelné egyes elemeknél az önálló napirendi pontként történő kezelést. Örömét fejezte ki, hogy 

mintegy öt éves időtartam után a jelzőlámpás kereszteződésre átcsoportosítanak. Például ez is akkora 

nagyságrend, hogy önálló napirendi pontként kellene kezelni. Az ilyen jellegű észrevételét már 

többször felvetette. 
 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy az idő bizonyos szempontból sürgeti őket. Hozzátette, 

hogy a nagyságrend miatt a háttér ajánlatadási folyamatok meg fognak történni (például közbeszerzési 

eljárás, stb.) Nem lesz elkapkodva a beruházás. Az előterjesztésben szereplő javaslatok többsége 

stratégiai szempontból régen húzódó ügy. 
 

Torma Lajos képviselő az előterjesztés 13. pontjával kapcsolatban fenntartotta véleményét, hogy 

jelen helyzetben a házasságkötő terem bútorzatának cseréje nem indokolt. Véleménye szerint a 

közösségi házba lenne célszerű székeket és asztalokat vásárolni. 
 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a házasságkötő teremnek egy presztízst is kell 

képviselni. Indokoltabb az új bútor a házasságkötő terembe, mint egy közösségi házba. 
 

Torma Lajos képviselő ismételten hangsúlyozta, hogy jelen helyzetben új bútorokat nem vásárolt 

volna. Az új szolgáltató városközpont épületébe kellene modern bútorokat beszerezni. 2-2,5 M Ft-ból 

tudtak volna a közösségi házba székeket és asztalt vásárolni. 
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Szabó Mihály képviselő a sportcsarnok bővítése kapcsán elmondta, hogy más tárgyalási pozíciót 

eredményez az, hogy ha valaki úgy megy TAO-s pénzek után, hogy az önkormányzat nagyobb 

összeggel mögötte áll a projektnek, mintha úgy megy oda, hogy azt gyakorlatilag elköltötte addigra, 

mire a TAO-s pénzeket össze kell gyűjteni. Ebben lát kockázatot, így sokkal nehezebb lesz a tárgyalás. 

Olyan célokra javasolja a polgármester úr az átcsoportosításokat, amelyek elfogadhatóak és hasznosak 

a város számára, viszont nem halaszthatatlanok. Egyedül a Molnár Csaba rekordkísérlete nem tűr 

halasztást, a többi ráérne még a választások után is. Ezért az előterjesztés nem támogatta.  
 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a sportcsarnok bővítésének 4 részből áll a 

finanszírozása. 1. Az Önkormányzat által felveendő hitel, 2.  A TAO-támogatás. (Ebben felajánlotta az 

Önkormányzat a közreműködését. Sajnos a helyi ipari parki cégek vezetői elutasították. Máshova kell 

menni a társasági adóért, ez egy időigényes folyamat.) 3. Közbenső lépés a nagyobb léptékű 

közműkiváltás. 4. Kisebb léptékű közműkiváltás és építési engedély – ezekre fordítottak pénzt. Az 

általuk elvégezhető munkákat megvalósították. A következő hónapokban az történne, hogy az 

Önkormányzat keretgazdálkodása miatt a keret megmaradna tartalékba. Nem dolgozik helyesen a 

testület, ha látja ezt, és mégsem csoportosít át. Hozzátette, hogy novemberben már nem tudnak 

átcsoportosítani, mert új testület lesz, illetve novemberben nem lehet járdát építeni. Az átcsoportosítás 

nem akadályozza a sportcsarnok bővítését, melyet ők is támogatnak. 
 

Hartyáni László képviselő elmondta, hogy az átcsoportosításban a legnagyobb összeg a 

jelzőlámpáknak elhelyezése a Rákóczi út és a Takács út kereszteződésében. Örömmel látta, hogy ez 

megvalósul, ugyanis annak a csomópontnak a kapcsán mindenki a városban szóvá teszi, hogy nem 

készült el a körforgalom. A csomópont nagyon balesetveszélyes főleg úgy, hogy a biciklis út is ott 

végződik. Az átcsoportosítás ellenére a sportcsarnok bővítésének továbbra is lesz létjogosultsága.  
 

Papp Péter alpolgármester pontosításképpen elmondta, hogy legalább 5 sor átcsoportosításáról, illetve 

átrendezéséről van szó. Az előterjesztésben nem csak a sportcsarnok soráról javasolnak 

átcsoportosításra, hanem minden olyan sorról, amelyen maradvány van és valószínűleg az év végéig 

az oda tervezett sorra nem lesz felhasználva. Tájékoztatásul elmondta, hogy országgyűlési képviselő 

asszonyt is bevonták azokba a tárgyalásokba, amelyeken  a TAO-s pénzeket szerették volna elkérni az 

ipari parki cégektől. Ezzel kapcsolatban egy törvénymódosításra várnak. Amíg nincs TAO-s pénz, 

addig hiába lenne meg a város önrésze, nem tudnák a beruházást megvalósítani. Megerősítette, hogy a 

sportcsarnok építése iránt elkötelezettek. Ennek kapcsán megemlítette, hogy a Magyar Kosárlabda 

Szövetségnek jelezték, hogy az általuk elvárt 5 M Ft-os forrást biztosítják arra, hogy ebben a 

szezonban engedélyezzék az NBI B csoportban az oroszlányi kosárlabdacsapat szereplését. A 

szövetség írásban vállalást kért arra vonatkozóan, hogy a város továbbra sem áll el a sportcsarnok 

bővítésétől.  
 

Székely Antal képviselő megjegyezte, hogy polgármester úrnak érdemes lenne elmennie egy 

tanulmányútra a felcsúti polgármesterhez, hogy hogyan kell összegyűjteni a TAO-s pénzeket. Az 

ottani fociakadémiát említette példának.  

A jelzőlámpás csomópont építése kapcsán elmondta, hogy nyilván annak is van valami oka, hogy a 

világ számos pontján meg tudják oldani a körforgalmat. Nem tudja, hogy kik és hogyan döntenek 

erről, ezeket a szabályokat kik és hogyan hozzák létre. Emlékei szerint a városban meglévő 

körforgalom létesítésével is elég sok probléma volt, de annak sokkal nagyobb a forgalma, mint a 

Rákóczi F. út – Takács I. út kereszteződésében lévő, és mégis simán levezeti azt. Az pedig egy 

közigazgatási nonszensz, hogy egy körforgalom építésébe sok mindenkinek van beleszólása, kivéve az 

önkormányzatot. Véleménye szerint a lámpa jelentősen le fogja lassítani a forgalmat, további 

problémákat fog okozni. Ezért ezt nem támogatta, és nem örült annak, hogy ott lámpás kereszteződés 

lesz, ami egyébként a költségeket tekintve sokkal többet fog igényelni az adófizetők pénzéből, mint a 

körforgalom. 
 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a közúti igazgatóság hatásköre az érintett útvonal 

korszerűsítése. A biztonságot növelő jelzőlámpa telepítésre van lehetősége az önkormányzatnak. 

Folytathatják a küzdelmet a valóban optimális körforgalom elérése érdekében, de jelenleg körforgalom 

építésére nincs engedélyük. Abban egyetértett, hogy intelligens, forgalmat érzékelő jelzőlámpás 

rendszert kell építeni. 
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Vargáné Vojnár Katalin képviselő elmondta, hogy mindannyian feltehetik azt a kérdést, hogy ki ne 

értene egyet olyan közösségi célokat szolgáló fejlesztéssel, mint például egy problémás útszakasz 

rendbetétele akár lámpás kereszteződéssel. A körforgalommal kapcsolatban 8 évig nem jutottak 

nyugvópontra. Számtalanszor kezdeményezték a körforgalom kérdését, mindig háttérbe szorult. 

Közösségi cél továbbá a külterületi urak rendezése, járdák, parkolók építése, orvosi ellátás 

korszerűsítése stb. Mindegyik olyan cél, amely nem egy kisebb közösséget céloz meg, hanem egy 

egész városi lakosságot. 
 

Papp Péter alpolgármester tájékoztatásul elmondta, hogy önkormányzat TAO-s pénzt nem szedhet 

be. Csak sport és civil szervezetek szedhetnek össze TAO-s pénzeket. A kritikákat meghallgatva a 

Polgári Frakciónak az a véleménye, hogy az előterjesztésben szereplő 15 módosítási javaslatot 

határozottan jól körüljárták, összeszedték a városlakók véleményét, a képviselők véleményét, kéréseit, 

javaslatait. Határozottan úgy gondolja a frakció, hogy ez a 15-ös csomag egységben elfogadható, 

ugyanis mind fejlesztések, mind pedig városi közérzetet javító intézkedések vannak felsorolva e 

pontokban.  
 

Takács Károly polgármester a TAO-s támogatásokkal kapcsolatban elmondta, hogy azért nem 

akarnak adni a cégek, mert ez az üzemi eredményt visszafelé módosítaná, a vezetők viszont az üzemi 

eredményre vannak érdekeltté téve. Ilyen szempontból különbség van továbbá a külföldi és a magyar 

tulajdonú cégek között is. Kérte mindenki segítségét ahhoz, hogy meggyőzzék a cégeket. 
 

Orbán Ferenc képviselő elmondta, hogy a sportcsarnok építése a Fidesz Frakció terve és ötlete volt és 

meg is fogják valósítani. Felcsúttal kapcsolatban elmondta, hogy nem mindenhonnan és nem 

mindenkor lehet pénzt szerezni. Amennyit tudott az önkormányzat, azt a szövetségtől beszerezte. A 

jelenlegi csarnokot is alkalmassá teszik arra, hogy NB II-es mérkőzéseket vívhasson a csapat. A 

lámpás útkereszteződéssel kapcsolatban elmondta, hogy mindenki jobban szeretné a körforgalmat, de 

ez nem rajtuk múlik. A lámpás útkereszteződés is biztonságos. Hozzátette, hogy tudomása szerint a 

városba bevezető úton a jelzőlámpák akkor lettek telepítve – és nem lett körforgalom -, amikor MSZP-

s polgármester és testület volt. Megjegyezte, hogy a parkoltatott pénzt szeretnék felhasználni. 

 

Torma Lajos képviselő ügyrendi javaslatában kérte, hogy az előterjesztés határozati javaslatának 13. 

pontjáról külön szavazzanak. 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Takács Károly polgármester kérte szavazzanak 

Torma Lajos ügyrendi javaslatáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 11 fő települési képviselő részvételével, 1 igen, 9 nem 

szavazattal és 1 tartózkodással az ügyrendi javaslatot nem fogadta el, és meghozta a következő 

határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

133/2014. (VIII.26.) Kt. határozata  

ügyrendi javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete nem fogadta el azon ügyrendi javaslatot, 

hogy az előterjesztés határozati javaslatának 13. pontjáról külön szavazással döntsön a Képviselő-

testület.  

 

Felelős: Takács Károly polgármester 

 

Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 11 fő települési képviselő részvételével, 7 igen, 1 nem 

szavazattal és 3 tartózkodással elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta 

a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

134/2014. (VIII.26.) Kt. határozata  

a költségvetés módosítását érintő döntésekről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete:  

1. Egyetért a „Közvilágítás korszerűsítés” és a „Külterületen fotovoltaikus lámpák telepítése” 

előirányzat forrásainak összevonásával, és a „Közvilágítás fejlesztése, korszerűsítése” sorra 

10.118 E Ft + ÁFA összeggel történő átcsoportosításával.  

2. Egyetért Molnár Csaba rekord kísérletének 500 E Ft összegű támogatásával az „Egyéb dologi 

kiadások” sor terhére a „Postaköltség” sorról történő átcsoportosítással.  

3. Egyetért a Parkfenntartás előirányzat 14.000 E Ft összeggel történő kiegészítésével. A szükséges 

forrást a 2014. évi költségvetésében a Krajnyik „Akác” András Sportcsarnok bővítés sorról 

14.000 E Ft átcsoportosításával biztosítja. 

4. Egyetért az Útfenntartás előirányzat 2.500 E Ft összeggel történő kiegészítésével. A szükséges 

forrást a 2014. évi költségvetésében a Krajnyik „Akác” András Sportcsarnok bővítés sorról 2.500 

E Ft átcsoportosításával biztosítja. 

5. Egyetért a Parkok, közterületek utcabútorai előirányzat 1.500 E Ft összeggel történő 

kiegészítésével. A szükséges forrást a 2014. évi költségvetésében a Krajnyik „Akác” András 

Sportcsarnok bővítés sorról 1.500 E Ft átcsoportosításával biztosítja. 

6. Egyetért az Oroszlány-kút létesítés előirányzat 1.500 E Ft összeggel történő kiegészítésével. A 

szükséges forrást a 2014. évi költségvetésében a Krajnyik „Akác” András Sportcsarnok bővítés 

sorról 1.500 E Ft átcsoportosításával biztosítja. 

7. Egyetért az Egyéb városgazdálkodási feladat előirányzat 5.000 E Ft összeggel történő 

kiegészítésével. A szükséges forrást a 2014. évi költségvetésében a Hómunka sorról 5.000 E Ft 

átcsoportosításával biztosítja. 

8. Egyetért a Külterületi utak előirányzat 2.500 E Ft összeggel történő kiegészítésével. A szükséges 

forrást a 2014. évi költségvetésében a Krajnyik „Akác” András Sportcsarnok bővítés sorról 2.500 

E Ft átcsoportosításával biztosítja. 

9. Egyetért a Rákóczi Ferenc út és Takács Imre utca kereszteződésében jelzőlámpás csomópont 

kialakításával. A szükséges forrást a 2014. évi költségvetésében a Jelzőlámpás csomópont 

kialakítás sor létrehozásával a Krajnyik „Akác” András Sportcsarnok bővítés sorról 20.000 E Ft 

átcsoportosításával biztosítja. 

10. Egyetért a Közbiztonság javításának támogatása előirányzat 604.600 Ft összeggel történő 

kiegészítésével. A szükséges forrást a 2014. évi költségvetésében a Krajnyik „Akác” András 

Sportcsarnok bővítés sorról 604.600 Ft átcsoportosításával biztosítja. 

11. Egyetért a Központi orvosi ügyeleti szolgáltatás előirányzat 3.000 E Ft összeggel történő 

kiegészítésével. A szükséges forrást a 2014. évi költségvetésében a Krajnyik „Akác” András 

Sportcsarnok bővítés sorról 3.000 E Ft átcsoportosításával biztosítja. 

12. Egyetért az Általános tartalék előirányzat 5.000 E Ft összeggel történő kiegészítésével. A 

szükséges forrást a 2014. évi költségvetésében a Krajnyik „Akác” András Sportcsarnok bővítés 

sorról 5.000 E Ft átcsoportosításával biztosítja. 

13. Egyetért a Polgármesteri Hivatal költségvetésében szereplő Bútor előirányzatának 3.810 E Ft-tal 

történő kiegészítésével. A szükséges forrást a 2014. évi költségvetésében a Krajnyik „Akác” 

András Sportcsarnok bővítés sorról 3.810 E Ft átcsoportosításával finanszírozásként biztosítja. 

14. Egyetért az Belterületi utak előirányzat 9.000 E Ft összeggel történő kiegészítésével. A szükséges 

forrást a 2014. évi költségvetésében a Krajnyik „Akác” András Sportcsarnok bővítés sorról 9.000 

E Ft átcsoportosításával biztosítja. 

15. Utasítja a polgármestert, hogy az 1.-14. pont szerinti módosításokat a soron következő 

költségvetés módosításkor a 2014. évi költségvetésben vezesse át. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal  

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Zágonyi Éva jegyző 
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3. NAPIRENDI PONT: Iskolakezdési támogatás kifizetése 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: Bársony Éva osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a korábbi gyakorlatnak megfelelően az idei esztendőben 

is lehetőség van az önkormányzati intézmények közalkalmazottai és technikai dolgozói számára a 

gyermekek utáni, gyermekenként 25.000 Ft iskolakezdési támogatás biztosítására. 

 

Papp Péter alpolgármester elmondta, hogy több közalkalmazott is jelezte az elmúlt hetek során, hogy 

mivel elég későn – gyakorlatilag már az iskolakezdés után - kerül sor az iskolakezdési támogatás 

kifizetésre, ezért várják azt a lehetőséget, hogy az intézményeknél ez a támogatás készpénzben és ne 

utalványban kerüljön átadásra. Ha ezt jogszabály engedi, akkor javasolja ezt a Képviselő-testületnek.  
 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy sajnos nincsen mód a készpénzben történő kifizetése. A 

személyi jövedelemadóról szóló törvény szabályozza az utalványban történő biztosítást. Ez 2013-ban 

került bevezetésre, így csak utalványban tudják biztosítani az iskolakezdési támogatást. Hozzátette, 

hogy az utalványok 2014. december 31-ig felhasználhatók. 
 

Takács Károly polgármester pozitív képviselő-testületi döntés esetén kérte a lehető leggyorsabb 

adminisztrációs végrehajtást. 
 

Székely Antal képviselő javasolta, hogy a következő Képviselő-testület gondolkodjon el azon, hogy 

azok a közalkalmazottak is kapjanak segítséget ebben az időszakban, akik olyan intézményben 

dolgoznak, amelyeket elvettek a várostól. Ugyanis sajnos a közalkalmazottakat sok mindennel 

megrövidítették, a szakszervezetek hiába küzdenek ezek ellen. 
 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy ez egy bonyolultabb jogi folyamat, ugyanis más 

irányítás rendszer alatt dolgoznak, nincs keresztjuttatási lehetőség. Természetesen ezt a mindenkori 

költségvetési állapotok, illetve a szándékok és lehetőségek fogják eldönteni. Ismételten hangsúlyozta, 

hogy ezzel kapcsolatban meg kell ismerni a jogi lehetőségeket, ugyanis ez már nem az ő 

kompetenciájuk. 
 

Papp Péter alpolgármester egyetértett azzal, hogy ezen el lehetne gondolkodni. Ugyanakkor nem 

tudja, milyen rövidítésről beszélt Székely Antal, ugyanis éppen 1 évvel ezelőtt vezették be az életpálya 

modellt, ami információi szerint 30-40%-os béremeléssel járt, illetve tudomása szerint az októberi 

fizetésekkel a Székely úr által emlegetett közalkalmazottak újabb 10%-os béremelést kapnak.  
 

Székely Antal képviselő jelezte, hogy Papp Péter alpolgármester úr megint másról beszélt, mint amit 

ő felvetett. Ő az előző hozzászólásában arról beszélt, hogy az oroszlányi önkormányzat irányítása alatt 

lévő intézményeknél megkapják a közalkalmazottak ezt a juttatást. Azon intézmények dolgozói, akik a 

KLIK-hez tartoznak, ilyen juttatást nem kapnak, holott ugyanazt a munkát végzik. Ezt igazságtalannak 

tartja. Ráadásul úgy érzi, hogy a város - mint ahogy korábban is volt lehetősége cafetéria juttatásban a 

díjazásra - most is megtehetné ezt. Ami pedig az említett fizetésemelést illeti, szívesen megmutatja 

saját példáján alpolgármester úrnak azt, hogy amit most mondott az nem igaz, és nem mindenkire igaz. 

Kérte alpolgármester urat, ha már beleszólt, nézzen utána, hogy mit mondott az országgyűlési 

képviselő asszony. 
 

Orbán Ferenc képviselő elmondta, hogy átlagban 60%-os béremelést kaptak tavaly a pedagógusok. 

Tudomása szerint még a minimálbér emelkedésének megfelelően is korrigálva lett a bérük. 

Októberben átlagban 10%-os béremelést kapnak, és ez így megy minden évben addig míg a 100%-os 

béremelést el nem érik. Ismételten hangsúlyozta, hogy átlagról van szó. Előfordul, hogy akinek több 

volt a bére, annak nem emelkedett annyit, mint akinek kevesebb volt. A béremelés a pedagógusok 

nagy tömegét érinti.  
 

Takács Károly polgármester kérte képviselőtársait, hogy erről a témáról ne tárgyaljanak, mert 

alulinformáltak ebben a kérdésben. Az iskolakezdési támogatásról szól az előterjesztés.  
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Székely Antal képviselő elmondta, hogy nem ő beszélt másról, egyetértett azzal, hogy maradjanak az 

előterjesztés tárgyánál. Az előterjesztés arról szól, hogy a város irányítása alatt lévő intézményben 

dolgozók kapnak iskolakezdési támogatást. Nem fizetésekről, nem béremelésről szól ez az 

előterjesztés. Ő az iskolakezdési támogatáshoz tett egy megjegyzést. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak a 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 11 fő települési képviselő részvételével, 11 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

135/2014. (VIII.26.) Kt. határozata  

Iskolakezdési támogatás kifizetéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Az önkormányzat fenntartásában működő intézmények közalkalmazottai, technikai dolgozói 

részére iskolakezdési támogatást biztosít gyermekenként 25.000.- Ft összegben. A szükséges 

előirányzatot az e-útdíj bevételkiesés ellentételezése, kamatbevétel valamint a földgázberuházás 

térítése bevételek terhére biztosítja. 

2. Utasítja a polgármestert, hogy a soron következő költségvetés módosításakor gondoskodjon az 

előirányzatok átvezetéséről. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére: azonnal 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért: Dr. Zágonyi Éva jegyző 

 

19 óra 7 perckor Gyuga Mihály települési képviselő távozott az ülésteremből, a jelenlévő települési 

képviselők száma 10 főre csökkent. 

 

 

4. NAPIRENDI PONT: Iskolatej és kifli biztosítása az oroszlányi köznevelési intézmények I-

VIII. évfolyamán tanuló gyermekek számára az iskolagyümölcs-

program kiegészítéseként a 2014. év II. félévében 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

Szakmai előkészítő: Dr. Molnár Miléna osztályvezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy az országos iskolagyümölcs program kiegészítéseként a 

jelen döntéssel az idei esztendőben szeptember 1-től december 31-ig biztosíthatja az Önkormányzat a 

tanulóknak a kiflit, és a tejet. 

Kérdés, hozzászólás nem volt, ezért kérte, szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő részvételével, 10 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

136/2014. (VIII.26.) Kt. határozata  

iskolatej és kifli biztosításáról az oroszlányi köznevelési intézmények I-VIII. évfolyamán tanuló 

gyermekek számára az iskolagyümölcs-program kiegészítéseként 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Az iskolagyümölcs-program kiegészítéseként a 2014. szeptember 1. - 2014. december 31. közötti 

időszakban ingyenesen biztosít az oroszlányi köznevelési intézmények I-VIII. évfolyamán tanuló 

gyermekek részére a tanítási napokon egy-egy kiflit, továbbá azon a tanítási napon (hetente egy 

nap), amikor az iskolagyümölcs-program szünetel, 2 dl iskolatejet. 
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2. Felhatalmazza Takács Károly polgármestert az iskolatej és kifli szállítójának kiválasztására 

irányuló pályázati eljárás megindítására. Egyidejűleg felkéri a polgármestert, hogy az iskolatej 

program keretében a központi jogszabályok szerint igénybe vehető támogatás igényléséről a 

szállító útján gondoskodjon. 

 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért: Dr. Zágonyi Éva jegyző 

Határidő:  a határozat kihirdetésére: azonnal 

 

 

SZÜNET 

19 óra 8 perctől 19 óra 22 percig. 

 

Rajnai Gábor és Székely Antal települési képviselő a szünetben távoztak a képviselő-testület üléséről, 

Gyuga Mihály települési képviselő a szünetet követően visszatért az ülésterembe, így a jelenlévő 

települési képviselők száma 9 fő. 

 

 

5. NAPIRENDI PONT: Szelektív hulladék-válogató mű létesítése 

 

Előadó: Takács Károly polgármester 

 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy az Optimal Sorting Kft. kommunális hulladék-válogató 

mű építésére vonatkozó ajánlatát a Képviselő-testület már tárgyalta, illetve döntött arról is, hogy a 

részletes feltételekről a lehetséges alternatívák szakmai vizsgálatát követően kíván döntést hozni. Az 

ajánlatok közül a Közép Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás, az Optimal 

Sorting Kft., a DB Technologies BV Hollandia és a német Stadler cég ajánlatait tekintették át. Az 

ajánlatok összehasonlító vizsgálatának tábláját és az ajánlatok részletezését az előterjesztés mellékletei 

tartalmazzák. Javasolta, hogy a Képviselő-testület hatalmazza fel a hulladék mennyisége rendelkezésre 

állására vonatkozó, a KDVHÖT-vel történő egyeztetés lefolytatására, illetve a szelektív 

hulladékválogatásra vonatkozó ajánlatok további vizsgálatára. Javasolta továbbá, hogy képviselő társai 

tekintsék meg az ajánlattevőknél tett látogatásokról készített Vtv videó filmeket. 

Elmondta továbbá, hogy az előterjesztés kifejezetten szakmai jellegű, azt a célt szolgálja, hogy egy 

lépéssel közelebb kerüljenek a döntéshozatalhoz szükséges alapinformációk megszerzéséhez. 

Tájékoztatásul elmondta, hogy ebben a témakörben valójában egy jelentős egységesítési folyamat lesz 

szükséges, miszerint a szelektív hulladékválogatással kapcsolatos célokat meg kell fogalmazni, 

egységes keretszerkezetben kell az ajánlatokat bekérni. A legnagyobb értékelési probléma pontosan 

ezeknek a nagy szórása miatt következett be. A továbbiakban természetesen ezekről érdemben addig 

nem lehet döntést hozni, amíg az OKÖ Zrt. működésének stabilitását, illetve a KDVDHÖT-vel 

kapcsolatos viszonyukat nem rendezik. Erre vonatkozóan is részletes javaslatot próbált összeállítani, 

de további jogi vizsgálatok szükségesek.  
 

Ezt követően a Vértes Tv által készített videók kerültek levetítésre. 
 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy a KDVHÖT-vel sok technikai nehézség van. Lényeges 

lesz a jövőt tekintve, hogy rendelkezésre áll-e a fejlesztési szándék és a hozzá köthető források.  
 

Torma Lajos képviselő elmondta, hogy részt vett az egyik üzemlátogatáson. Kérdése az volt, hogy 

mikor tudnak a lakosság felé tájékoztatást adni annak érdekében, hogy mindenki betekintést 

nyerhessen. Évek óta húzódik a hulladékkezelés ügye, valamilyen megoldást kell találni, célszerű 

lenne lakossági fórumon tájékoztatást adni erről. 
 

Takács Károly polgármester elmondta, hogy az előterjesztés nem a hulladékhasznosításról szól. Jelen 

pillanatban még nem tartanak itt. Lehetséges az a verzió, hogy hasznosítható legyen a kimeneti anyag, 

de pillanatnyilag nincs ilyen építési szándékuk, és nincs illetékességük ebben nyilatkozni. Az ajánlatok 

többfélék: az RDF mint hasznosítható anyag a jól válogatott rendszerben minimális, nem azt tűzi ki 

célul. Az Optimal Sorting Kft. és a Stadler ajánlatában is a cél, hogy minél több anyagot 

visszahasznosíthasson, eladhasson. Az a céljuk, hogy megfeleljenek a törvényi előírásoknak, ami 

általános lesz Magyarországon, miszerint a hulladéktárolást depónia díjjal sújtják. Ezt ilyen művekkel 
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lehet elérni, ebben semmi kockázat nincs, ezek szállítószalagok, mechanikai válogató művek, itt nem 

keletkezik semmi. Az az előnye, hogy munkahelyeket teremthet, illetve eltéríti a környezet számára 

terhes anyagokat. Kezdeményező lépéseket szolgál az előterjesztést. Egy lépésben nem lehet meglépni 

ezt, de a példák egyértelműen mutatják, hogy tőlünk nem messze sokkal fejlettebbek ebben a 

kérdésben. 
 

Papp Péter alpolgármester Torma Lajos felvetésére kérdezte, hogy miről kellene megnyugtatni a 

lakosságot. A videófelvételeken tájékoztatást láthattak arról, hogy mit kell csinálni a szeméttel a XXI. 

század Európájában. Nem leborítani kell, hanem szét kell válogatni. Ettől nem ijed meg a lakosság. 

Torma úr azt mondta, hogy évek óta megoldatlan ez a probléma. Egy 1995-ös retro tv adást látott 

pénteken, amiben az akkori polgármester aláírta az OTTO cég tulajdonosával az Oroszlányi 

Városgazdálkodási Vállalat eladását. Az OTTO Rt. már rendelkezett a saját németországi telephelyén 

egy ilyen válogatóval. Természetesen az akkori városvezetésnek megígérte, hogy Oroszlányon is 

válogatót kell létesíteni. A fejlesztés több évtizede csúszik, az OTTO Rt. utódcége elvitt a városból 

300 M Ft-ot, a hulladékgazdálkodás problémája pedig itt maradt a nyakukon. 
 

Takács Károly polgármester hozzátette, hogy azok a cégek, akik ajánlatot adnak, már nagyon régóta 

rendelkeztek azokkal a technológiákkal, amiket itt Magyarországon nem vezettek be. Ezt most kell 

megtenni, de nincs hozzá sajnos forrás sem.  
 

Gyuga Mihály József képviselő megköszönte polgármester úrnak, hogy az áprilisi testületi üléshez 

képest alternatívákat keresett, és lehetőséget biztosított arra, hogy képviselő-társaival együtt 

megtekintsék ezeket a műveket. Igaz az, hogy olyan fejlettségű műveket tudtak áttanulmányozni, ami 

a magyar piacon egyszerűen nincs. A testületnek igen komoly döntési joga lesz abban, hogy eldöntse, 

hogy milyen szintű válogató művet kíván építeni; hogy a teljes átválogatás irányába megy el, vagy az 

elsődleges illetve másodlagos égési alapanyag irányába megy el. Megjegyzésként hozzátette, hogy 

Óvári úr az első bejáráson vett részt, a másodikon nem tudott részt venni. Bízik benne, hogy a 

következő testület ennek az anyagnak a felhasználásával tud dönteni.  
 

Takács Károly polgármester hozzátette, hogy alapvető szándéka az volt, hogy a Képviselő-testület ne 

szolgáltatódjon ki semmilyen olyan szakmai érdekrendszernek, amiben gyakorlatilag nem ő határozza 

meg a fő irányokat, ami a környéknek és az OKÖ Zrt.-nek az előnye. Ez jó üzlet lehet, ha a feltételeket 

meg lehet teremteni. Véleménye szerint a KDVHÖT koncepciója túlhaladott, ebbe az irányba nem 

szabad elmenni, ezért javasolt egy jogi vizsgálatot. Kérte, hogy a határozati javaslat mentén tovább 

folytatódjon ez a munka.  
 

Gyuga Mihály József képviselő kiegészítésként elmondta, hogy a városnak ezen a téren offenzív 

álláspontot kell elfoglalnia, az OKÖ Zrt.-nek további piacokat kell felkutatnia, illetve a KDVHÖT-vel 

a kapcsolatot felül kell vizsgálni.  
 

Takács Károly polgármester a KDVHÖT-vel kapcsolatban elmondta, hogy objektíven kell látni, hogy 

az évtizednél hosszabb jelenlét és a befizetett tagdíjak ellenére sem tudott eljutni a KDVHÖT 

fejlesztési stratégiája addig, amíg Oroszlány városa 4 hónap alatt eljutott. Az Önkormányzatnak 

aktivitást kell kifejteni, hogy hogyan tudja ezt a kötelezően ellátandó feladatát megoldani. 

 

Óvári László OKÖ Zrt. vezérigazgató köszönetét fejezte ki, hogy részt vehetett az üzemi bejárásokon, 

ami szakmai szempontból nagyon hasznos volt. Elmondta, hogy ez az előterjesztés gyakorlatilag az 

Optimal Sorting Kft. árajánlatának indukálására jött létre. Ennek elkészítéséhez szükséges volt a 

tanulmányutak lebonyolítása. A XXI. században a válogatásnak, illetve a hulladék-előkezelésnek a 

gépi és eszközparkja szinte kimeríthetetlen. Jelen pillanatban nem megfelelőek a körülmények ahhoz, 

hogy el tudják dönteni, hogy milyen típusú hulladékválogatót szeretne az Önkormányzat. 

Jogszabályok hiányoznak, kormányzati stratégiai is hátra van, ezen tényezők elhárulását 

mindenképpen meg kell várni. A határozati javaslat kellőképpen felhatalmazást ad a testület részére, 

hogy ezt a vizsgálódást a továbbiakban is továbbvigye. Amennyiben a jelen feltételek szerint végzik 

továbbra is a közszolgáltatást, akkor szükség van Oroszlánynak egy helyi hulladékkezelő műre a 

hulladéklerakó bővülése mellett. Döntéseket kell hozni, mert az OKÖ Zrt. továbbműködése ezt 

igényli. A határozati javaslatot javasolta elfogadni.  
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Takács Károly polgármester hozzátette, hogy a tervezési munkák szükségesek, döntéskor így kész 

információk lehetnek a testület számára. Lényeges körülmény, hogy a hulladéktörvény miatt állt elő ez 

a kötelezettség, hogy ezzel foglalkozni kell.  
 

Torma Lajos képviselő elmondta, hogy nagyon hasznos volt a tanulmányút, és ezért gondolt arra, 

hogy döntéshozatal előtt tájékoztassák a lakosságot. Az emberek félhetnek például attól, hogy az 

elkerülő út hiányában több hulladékszállító autó fog áthaladni a városon. Zárszóként hozzátette, hogy 

a hulladékválogató mű mielőbbi megvalósítása a cél és nem a büntetés fizetése.  
 

Takács Károly polgármester megjegyezte, hogy hulladékszállító autók most is járnak. Miután több 

kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 9 fő települési képviselő részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta az előterjesztést és annak határozati javaslatát, és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

137/2014. (VIII.26.) Kt. határozata  

Szelektív hulladék-válogató mű létesítéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. A szelektív hulladékválogatás összehasonlító vizsgálatáról, a hulladék-válogató mű beruházás 

megvalósításáról szóló tájékoztatót elfogadja. 

2. A hulladékgazdálkodás hatékonyabbá tétele és az OKÖ Zrt. gazdasági helyzetének javítása 

érdekében egyetért hulladék-válogató mű létesítésének a szükségességével. 

3. A hulladék-válogató mű létesítésével kapcsolatban kötelezettségvállalásra, a közbeszerzési eljárás 

megindítására az Európai Uniós pályázatok kiírását, a pénzügyi források rendelkezésre állását, 

valamint a KDVHÖT részéről a válogatásra kerülő hulladék mennyiségéről történő 

megállapodást követően kerülhet sor. 

4. Felkéri a polgármestert, hogy a KDVHÖT-vel folytassa le az Oroszlányi hulladék-válogató mű 

létesítése érdekében a válogatandó hulladék mennyiségének rendelkezésre állására vonatkozó 

egyeztetést. 

5. Felkéri a polgármestert, folytassa az 1. pont szerinti szelektív hulladékválogatásra vonatkozó 

ajánlatok további vizsgálatát. 

 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. Zágonyi Éva jegyző 

a határozat végrehajtásáért: Takács Károly polgármester 

Határidő:  a határozat kihirdetésére: azonnal 

 

 

Takács Károly polgármester tájékoztatta képviselő-társait, hogy munkaterv szerinti ülésük 

szeptember 9-én 17 órakor lesz. Előtte sajtótájékoztatóra kerül sor. Szeptember 4-én Oroszlány 

városában kerül megrendezésre a Központi Bányász Nap. Szeptember 5-én a kecskédi repülőtéren a 

Vértesi Erőmű Zrt. tart bányász- és villamos napot, illetve szeptember 5-én és 6-án Oroszlány városa 

finanszírozásában folyik a bányász- és villamos napi ünnepség. 

Ezt követően megköszönte az ülésen megjelentek, és az ülést figyelemmel kísérő érdeklődők 

figyelmét, majd a nyilvános ülést 20 óra 13 perckor bezárta. 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 

 

 dr. Zágonyi Éva Takács Károly 

 jegyző polgármester 


